
We	hebben	een	jubilaris	en	niet	zomaar	de
eerste	de	beste;	Hans	Velthuizen	is	maar	liefst
30	jaar	in	dienst.	Dat	is	langer	dan	dat	DK
Polyester	bestaat.	Hoe	dat	werkt?	Hans	startte
30	jaar	terug	bij	Alpomat.	Hij	is	familie	van	een
van	de	toenmalige	eigenaren	en	het	bedrijf
voelt	voor	hem	-	zo	geeft	hij	aan	-	als	een
tweede	thuis.	Hans	heeft	zijn	sporen	meer	dan
verdiend	in	de	polyester	en	zou	al	lang	en
breed	met	pensioen	kunnen,	maar	de
geraniums	lokken	hem	niet.	“Zolang	ik	er	nog
plezier	aan	beleef,	blijf	ik	dit	doen,”	zegt	hij
enthousiast.

Na	jarenlange	trouwe	dienst	is	Ad	Smout	in	mei	afgezwaaid.
Hij	geniet	van	zijn	welverdiende	pensioen	en	dat	is	hem	van
harte	gegund.	Dank	voor	je	jarenlange	inzet	en	de	vele
mallen	die	je	gebouwd	hebt.	Zijn	kennis	heeft	hij	de
afgelopen	tijd	overgedragen	aan	zijn	collega’s,	dus	wij
kunnen	gewoon	door	én	we	hebben	plek	voor	een	nieuwe
timmerman/modelmaker	om	het	team	te	completeren.
Ben	je	handig	met	hout	en	kun	je	uiterst	precies	werken?
Dan	hebben	wij	een	hele	leuke	baan	voor	je!

Duurzaamheid	staat	sinds	jaren	bij	ons	serieus	op
de	agenda.	Het	vraagt	echter	om	heel	veel
onderzoek	en	testen	om	echt	meters	te	kunnen
maken.	“Daar	steken	we	veel	energie	in,	maar	het
vraagt	zoals	gezegd	tijd	om	te	zorgen	dat	je	met
minder	belastende	grondstoffen	een	gelijkwaardig
kwaliteitsproduct	kunt	maken.	Overhaasten	heeft
geen	zin,	maar	we	staan	ook	zeker	niet	stil	en	zetten
daar	waar	dat	kan	vol	in	op	het	versnellen	van	de
grondstoffentransitie,”	vertelt	Serge	Knook.
Het	testen	van	onze	eerste	achtergrondschilden
(een	project	in	samenwerking	met	Rijkswaterstaat
en	onze	klant	GS	Birkhoff	Staalwerken)	krijgt
binnenkort	een	voor	iedereen	zichtbaar	vervolg
boven	de	snelweg.	As	we	speak	wordt	het	eerste
schild	-	dat	16	maanden	op	een	bovenkraan	van
Birkhoff	in	weer	en	wind	heeft	gehangen	-	getest.
Na	al	die	tijd	blootgesteld	te	zijn	geweest	aan	de
elementen	ziet	het	er	nog	steeds	prima	uit,	dus	we
verwachten	dat	de	testresultaten	positief	zijn	en	dat
we	door	kunnen	pakken.	“Verder	zijn	we	druk	bezig
met	het	testen	van	een	nieuwe	biohars,	waarmee	we	het	biobased	percentage	van	onze
producten	kunnen	verhogen	van	45	nu	naar	zo’n	80	procent.	Dat	zou	een	grote	stap	voorwaarts
zijn.”	Veel	van	onze	producten	worden	gebruikt	voor	irrigatiesystemen	en	we	zijn	bezig	met	tests
om	onze	vloeistofcontainers	biobased	te	gaan	produceren.	Dat	is	een	spannende	exercitie,
want	natuurvezels	en	water	dat	is	niet	direct	de	meest	voor	de	hand	liggende	combinatie.	Toch
denken	we	met	al	onze	ervaring	door	de	juiste	toepassing	van	hars/coating	en	vezel	dat	het
moet	gaan	lukken	om	op	deze	innovatieve	wijze	een	kwalitatief	goede	container	te
vervaardigen.	De	eerste	tests	zijn	veelbelovend	en	in	de	eerstvolgende	nieuwsbrief	verwachten
we	hier	meer	over	te	kunnen	melden.
Omdat	we	steeds	meer	producten	middels	het	RTM	light	(vacuüminjectie)	productieproces
vervaardigen,	kunnen	we	ook	makkelijker	overschakelen	naar	biobased	producten.
Heeft	u	interesse	om	uw	product	om	te	zetten	naar	biobased?
Neem	contact	met	ons	op	en	samen	kijken	we	wat	er	mogelijk	is.
	

Het	is	alsof	ze	nooit	is	weggeweest.	“Veel	van	de
mensen	ken	ik	nog,	zowel	aan	klantkant	als	binnen
DK.	Terugkomen	voelde	echt	als	een	warm	bad.”
Haar	vertrek	kwam	indertijd	voor	vrijwel	iedereen
als	een	complete	verrassing,	maar	het	was	-	zo	geeft
Silvia	zelf	aan	-	nodig	om	haar	horizon	te	verbreden.
“Ik	had	het	bij	DK	weliswaar	altijd	naar	mijn	zin	gehad,
maar	liep	al	zolang	rond	en	wist	exact	hoe	alles	werkte
dat	ik	de	uitdaging	wat	begon	te	missen.
Eenmaal	weg,	besef	je	wat	een	enorme	vrijheid	je	hier
had	en	wat	een	vertrouwen	ik	kreeg	én	nu	weer	krijg.
We	hebben	altijd	contact	gehouden	en	toen	Igor	in

maart	polste	om	terug	te	komen,	hoefde	ik	niet	lang	na	te	denken.	De	sfeer	binnen	DK	is
gewoon	niet	te	beschrijven.	Het	familiaire,	het	samen	ervoor	knokken,	dat	vind	je	nergens
anders.”	Spijt	dat	ze	weg	is	geweest?	“Nee,	soms	is	het	goed	om	even	verder	rond	te	kijken.
Ik	ben	gegroeid	en	weet	nu	beter	wat	ik	wil	en	hoe	we	het	hier	nog	beter	kunnen	organiseren.
Doordat	Alpomat	tegenwoordig	ook	in	Heijningen	zit,	zijn	de	werkzaamheden	en	het	speelveld
ook	verbreed,	dus	uitdagingen	zat.	Ik	ben	blij	dat	ik	weer	terug	ben	op	het	oude	nest
en	dat	is	wat	ik	ook	hoor	van	klanten,	leveranciers	en	collega’s.	Ik	heb	er	zin	in!”

In	week	32	doen	we	net	als	het	overgrote	deel	van
Nederland	lekker	even	helemaal	niets.	We	beginnen
de	zomervakantie	met	een	BBQ	en	gaan	dan	een
week	lang	dicht	om	volop	van	de	zomer	te	genieten.
Daarna	staan	we	weer	als	altijd	met	raad	en	daad
én	mooie	producten	voor	u	klaar.
Fijne	zomervakantie	allemaal!

Bekijk	de	webversie

Vliegende	start	van	2024
Het	eerste	kwartaal	van	2024	was	het	beste	eerste	kwartaal	ooit.	Het	maakte	dat	we	alle	zeilen
bij	moesten	zetten	om	aan	de	enorme	vraag	te	kunnen	voldoen.	Inmiddels	is	het	weer	iets
normaler	qua	omzet,	maar	we	hebben	bewezen	dat	we	-	als	het	moet	-	ook	grote	volumes
kunnen	draaien.	Er	komt	werk	uit	alle	sectoren,	maar	vooral	de	bouw	was	én	is	booming.
“Misschien	niet	voor	iedereen,	maar	voor	ons	in	elk	geval	wel,”	zegt	Igor	Knook.
“We	hebben	vooral	veel	werk	doordat	er	meerdere	renovatieprojecten	zijn	waarvoor	we	grote
aantallen	schoorsteenkappen	mogen	leveren.”	Die	moeten	naadloos	zijn,	want	ze	dienen	om	de
oude	schoorstenen	-	die	vaak	de	oorzaak	zijn	van	lekkages	-	waterdicht	te	maken.
Pascal	van	Dam:	“Dat	is	dus	heel	specialistisch	maatwerk,	omdat	schoorstenen	verschillende
afmetingen	hebben	en	daken	verschillende	hellingshoeken.	Dát	is	werk	voor	ons.
Daarnaast	produceren	we	heel	veel	luifels,	de	verkoop	van	dakkapellen	loopt	onverminderd
door	en	Alpomat	is	druk	met	specials.	Kortom,	een	goed	jaar	tot	nu	toe.”

Mooie	recensies	en	zelfs	een	taart	van	een	tevreden
PolyStyle	klant
We	krijgen	mooie	rapportcijfers	van	onze	klanten	en	recentelijk	kregen	we	als	bedankje	voor	de
goede	service	zelfs	een	taart.	Waarom	precies?	Omdat	er	een	lekkage	was	gemeld	waarvan	de
verzekeraar	beweerde	dat	dit	veroorzaakt	werd	door	de	door	ons	geleverde	dakkapel.
Die	stond	al	ruim	vier	jaar	op	het	huis	en	de	nieuwe	bewoners	(die	de	woning	in	december	2023
kochten)	werden	van	het	kastje	naar	de	muur	gestuurd,	maar	niet	door	ons.
“Een	lekkage	is	echt	een	zeldzaamheid,	maar	als	het	onverhoopt	een	keer	voorkomt	dan	gaan
we	altijd	met	spoed	langs	om	het	probleem	op	te	lossen,”	verklaart	Daniël	Norbert.	Dit	was	een
lastige,	want	er	hadden	-	zo	werd	ons	verteld	-	al	meerdere	partijen,	waaronder	een	expert,
gekeken	maar	niemand	die	de	oorzaak	kon	achterhalen.	Na	inspectie	ter	plekke	constateerden
wij	uiteindelijk	dat	het	lek	ver	boven	de	dakkapel	zat.	“Dus	op	het	dak	zelf,	waar	ooit	een	keer
ver	na	plaatsing	van	onze	dakkapel	door	derden	dakwerkzaamheden	waren	uitgevoerd.”
Met	plezier	delen	we	een	deel	van	de	recensie	die	door	de	tevreden	bewoners	is	geschreven:
‘De	collega’s	van	PolyStyle	zijn	tweemaal	kosteloos	bij	ons	geweest	om	de	oorzaak	van	de
lekkage	te	onderzoeken.	Uiteindelijk	werd	door	PolyStyle	duidelijk	dat	onze	lekkage	veroorzaakt
was	door	derden	die	naderhand	werkzaamheden	op	het	dak	hebben	verricht.	Zonder	PolyStyle
hadden	wij	de	lekkage	niet	gevonden.	Kortom:	goede	service,	goede	bereikbaarheid,
stoppen	pas	wanneer	de	klus	goed	geklaard	is.	Een	aanrader	voor	iedereen!’
De	dankbaarheid	leverde	naast	deze	mooie	recensie	dus	ook	nog	eens	een	grote	taart	op.
“Natuurlijk	niet	nodig,	maar	wel	erg	lekker.”

Hans	Velthuizen	is	70	jaar	en	still	going	strong

Timmerman	gezocht,	want	Ad	Smout	is	met	pensioen

DK	steeds	duurzamer	door	grondstoffentransitie

Oud	vertrouwd,	Silvia	Kaufman	is	terug	van
weggeweest

Vakantiesluiting	van	5	tot	en	met	11	augustus

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.
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